
Fra: Telstø Geir 
Sendt: 13. januar 2023 12:31 
Til: 'Steffen Tretvoll Althand' 
Emne: SV: Kontakt. 
Vedlegg: Søknad om registrering - oversendes Barne- og 

familiedepartementet.pdf 
 
Vi viser til e-post nedenfor og til telefonsamtale 12. januar 2023.  
 
Statsforvalteren i Agder har 22. desember 2022 oversendt registreringssøknaden 20. november 2022 
til Barne- og familiedepartementet (BFD), se vedlegg. 
 
BFD avventer videre behandling av saken til dere har sendt inn en omgjøringsanmodning som nevnt i 
e-posten nedenfor. 
 
  

 

 

Barne- og 

familiedepartementet 

 Geir Telstø 

 

Seniorrådgiver 

Forbruker-, tros- og livssynsavdelingen 

 

Telefon: 22 24 80 28 

E-post: gte@bfd.dep.no 
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Fra: Steffen Tretvoll Althand <steffen.tretvoll@vegansamfunnet.no>  
Sendt: 12. januar 2023 13:44 
Til: Telstø Geir <Geir.Telsto@bfd.dep.no> 
Emne: Kontakt. 
 
Hei 
 
Norsk vegansamfunn har levert søknad om registrering for 2022 til Statsforvalteren i Agder. Etter at 
vi leverte har de, slik NVS forstår det, basert på løpende kommunikasjon, endret syn på 
fremgangsmåten, og har nå sendt vår søknad videre til Barne- og Familiedepartementet som en 
"Anmodning om omgjøring"  
 
Jeg har på vegne av NVS forsøkt å komme i kontakt med deg på 22248028 og via sentralbordet siden 
27/12-22 uten hell.  
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Vi har noen spørsmål rundt saksbehandlingen.  
 
Dersom Statesforvalteren i Agder har sendt vår søknad videre til dere som en anmodning om 
omgjøring ønsker vi å få mulighet til å levere en separat anmodning. Søknadsteksten er bevist skrevet 
for å ikke være argumenterende eller med tanke på å omgjøre et tidligere vedtak. Vi mener det er 
noen feil og misforståelser i Departementets avvisning på klagen på søknaden om registrering fra 
2021, og vi ønsker muligheten til å legge frem dette dersom søknaden blir videresendt til 
departementet. 
 
Håper du kan ta kontakt.  
 
Mvh Steffen T. Althand 
Norsk vegansamfunn    


